
Operation Manual for Infrared Night Vision Mini DV
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Infrared night vision: 

When the device is working, if the light sensor has detected that the environment light is insufficient, infrared night vision lamp will automatically on. If the environment light is enough, infrared night vision won’t turn on. The working distance of the infrared night vision lamp is over 5m. 

Charging:

This device is built in with chargeable Li battery, please charge the device before using it for the first time, the device can be charged through the following modes:

1). Charge with the computer, connect it with the computer through USB data cable to charge the device. 

2). Charge with charger, connect it with the charger through USB data cable, and then insert the charger in the socket to charge the device. 

When charging, blue indicator keeps on and red indicator flashes, after fully charged, the red and blue indicators keep on. 

Indicator state of the device: 

1. Video recording standby mode, blue indicator is off red indicator keeps on. video recording work state, blue indicator is off and red indicator flashes. 

2. Photographing standby mode, blue indicator is off and red indicator keeps on. Under photographing work state, red indicator keeps on, the red indicator flashes once after taking one photo. 

3. Voice operated video recording standby mode, red indicator flashes blue indicator keeps on, voice operated video recording work state, red and blue indicators flash by turn. 

4. Motion detection video recording standby mode, red and blue indicators keep on. Under motion detection work state, red indicator keeps on and blue indicator flashes. 
ON/OFF function: 

1. Power button: turn the Power button to OFF place to cut off power supply of the device. turn the Power button to NO place to supply power to the device. Under any work state, if the working file is not saved, the current working file won’t be saved if the Power button is directly turned to to OFF place. 

2. Mode button: turn the Mode button to corresponding place of video recording, voice operated video recording and motion detection video recording, the device will enter into corresponding work state. When the device is at the working state of current mode, if the Mode button is turned to other place, the current working mode of the device won’t be affected, and the device will keeps working at current mode. After the current work is stopped or saved, the device will execute the selected working mode. (For example: the device is working under video recording mode, turn the Mode button to voice operated video recording place, the device will keep video recording. Only after stopping video recording or saving the file, the device will start to work under voice operated video recording mode.) 

3. Enter button: Control video recording, photographing, saving and corresponding functions of the device. Under corresponding work mode, press Enter button, the device will start working. During working, press the Enter button, the device will save the working file. 
Video recording: 

When the Power button is at OFF place, the device keeps at OFF state. Confirm that the Mode button is at the video recording place. Turn the Power button to ON place, the device boots, red and blue indicators are on, then blue indicator is off, red indicator keeps on. Then the device enters into the video recording standby mode. Hold the Enter button for 1.5s. red indicator flashes, the device starts recording video. When recording video, press the Enter button once to automatically save the video recording files. The device returns to the standby state. If video recording is not stopped manually when the device is recording video, the device will keeps recording video, and automatically save AVI file once every 3min. after the memory card is full, the video recording files will cover the past file by turn. When the battery is used up, the device will save the current recording file and turn off. 

Photographing: 

After booting, the device enters into video recording standby state, press the Enter button once to take photo, red indicator flashes once, which means the device has taken one photo. After taking photo, the device returns to the video recording standby state. 

Voice operated video recording: 

After booting, the device enters into standby state, turn the Mode button to voice operated video recording place, red indicator flashes and blue indicator keeps on. The device enters into the voice operated video recording standby state, if the ambient sound reaches 60dB, the device will automatically record video, red and blue indicators flash by turn. The video recording files will be saved once every 3min, after the memory card is full, the video recording files will cover the past file by turn. If the device doesn’t detect ambient sound3min later, the device will stop video recording and return to voice operated video recording standby state. Press Enter button during video recording, the device will save the current recording file and return to the voice operated video recording standby state. 

Motion detection video recording: 

After booting, the device enters into standby state, turn the Mode button to motion detection video recording place, red and blue indicators keep on. The device enters into the motion detection video recording standby state, the device will automatically record video after detecting moving object, red indicator keeps on and blue indicator flashes. The video recording files will be saved once every 3min, after the memory card is full, the video recording files will cover the past file by turn. If the device doesn’t detect moving object 3min later, the device will stop video recording and return to motion detection video recording standby state. 

Press Enter button during video recording, the device will save the current recording file and return to the motion detection video recording standby state.  
Video recording during charging: 
connect the charger with power supply, and connect the device with the charger through data cable, after power on the device, click the Enter button, the device boots and enters into the standby state. Then operate the device as normal method. The device provides functions such as video recording, photographing, voice operated video recording, motion detection video recording and so on. After power on and boot the device, under video recording mode standby state, if the device doesn’t work within 1min. The indicator of the device will change into charging indication, blue indicator keeps on and red indicator flashes, which means the device is under charging, after fully charged, the red and blue indicators keep on. 

Computer camera function: 

If memory card is not installed in the device, connect it with the computer through USB cable to use it as the network camera. 
Time modification and setup 
The specific method is shown as below:  

Create the text file with the name of time.txt, modify the time according to the format, copy the txt file to the root directory of U-disk mode. Then unplug the USB cable, reboot the device. The time watermark of RTC is written in the device, operate the same if time watermark is not necessary.  

1: 20130808142432 Y   (display time watermark) 

2: 20130808142432 N  (do not display time watermark) 
Disposal: Please remind environmental protection and do not throw away the product freely. It is not allowed to put the product in fire for avoiding explosion. 
Related Parameters 

	Items 
	Related Parameters 

	Video Format 
	AVI

	Video Coding 
	M-JPEG

	Video Resolution 
	1920 * 1080

	Video Frame Rate 
	30fps

	Image Resolution  
	1200 Mpx (4030*3024) 

	Image Format 
	JPG

	Image View 
	4:3

	PC Camera Resolution
	320*240

	Play Software 
	Self-contained in operation system or main audio and video play software 

	Support System 
	Windows /vista; Mac OS; Linux; 

	Working Duration 
	About 100min 

	Charging Time 
	DC-5V

	Type of Interface 
	Mini 8Pin USB 

	Storage Support 
	TF card 


红外夜视迷你DV操作说明
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1、指示灯ライト 2、确认键 エンター  3、电源开关 スイッチ    4、摄像头   カメラ
5、TF卡 TFカード   6、夜视灯ナイトライト  7、光线传感器光センサ   8、模式开关モードスイッチ   9、マイク
红外夜视：赤外線ナイトビジョン：
机器工作时，光线传感器感应到环境光线不足时，红外夜视灯会自动开启。环境中光线充足时，红外夜视不会开启。红外夜视灯可以照射5米以上距离。

マシンが動作しているときに光センサーが周囲光が不十分である感知し、赤外線ナイトビジョンライトが自動的にonになります。環境を点灯している場合は、赤外線ナイトビジョンは開きません。赤外線ナイトビジョンライトから以上5メートルを照射してもよいです。
充电:充電
本机内置可充电锂电池,初次使用本机时,请先进行充电,  机器可以通过以下方式充电:
内蔵の充電式リチウム電池、はじめの使用時、充電を行います。以下の方法を充電する：

1), 连接电脑充电, 使用USB数据线与电脑连接, 即可充电。
1.コンピュータの充電を接続すると、コンピュータに接続されたUSBデータケーブルを使用して、あなたは充電することができます。
2), 用充电器充电, 使用USB数据线与充电器连接, 再把充电器插上电插座，即可充电。
2. 充電器の充電を接続すると、充電器に接続されたUSBデータケーブルを使用して、そして、電気ソケット用充電器に差し込み、あなたは充電することができます。

充电时, 蓝灯长亮红灯闪烁表示充电, 机器充满电时红蓝灯长亮。
充電時、、ブルーライトが続けるし、レッドライトが点滅して充電を示して、マシンが完全に充電されたとき、、ブルーとレッドライトが続けています。
机器指示灯表示状态：マシンライト状態表現：
1、 录像待机模式，蓝灯熄灭红灯长亮。記録スタンバイモード、ブルーライトがオフになって、レッドライトが続ける。录像工作状态，蓝灯熄灭红灯有规律的闪烁。記録動作状態、ブルーライトが消す、レッドライトが定期的な点滅する。
2、 拍照待机模式，蓝灯熄灭红灯长亮。拍照工作状态，红灯长亮，拍一张照片红灯闪烁一次。
写真スタンバイモード、ブルーライトがオフになって、レッドライトが続ける。写真動作状態、レッドライトが続ける、一つ写真を撮ると、レッドライトが一度点滅する。
3、 声控录像待机模式，红灯闪烁蓝灯长亮，声控录像工作状态，红蓝灯交替闪烁. 

音声記録スタンバイモード、レッドライトが点滅する、ブルーライトが続ける。音声記録動作状態、レッドとルブルーライトが交互に点滅する。

、移动侦测录像待机模式，红蓝灯同时长亮。移动侦测工作状态，红灯长亮蓝灯有规律闪烁。
モーション検知録画スタンバイモード、レッドとブルー同時に続ける。モーション検知録画動作状態、レッドライトが続ける、ブルーライトが定期的に点滅する。

开关功能：

1、电源开关：拨到OFF位置机器关闭电源。拨到NO位置机器开启电源。机器在任何工作状态时，如没保存工作的文件，直接将电源键拨到OFF位置。机器当前工作的文件将不被保存。

2、模式开关：拨到录像、声控录像、移动侦测录像相应位置，机器进入相应工作状态。机器在当前模式工作状态时，如拨动模式键到其他工作位置。机器当前工作模式将不受影响，一直持续工作。只有在当前工作被停止或保存后。机器才会执行刚才选的工作模式。（如机器现在录像工作，拨动模式键到声控录像位置，机器将持续录像工作。只有等录像工作停止或保存后，机器才会开始执行声控录像模式。）
3、确认键：控制机器录像、拍照、保存、相应功能。机器在相应的工作模式时，按确认键，机器将开始工作。工作时按确认键，机器保存工作文件。
录像：
电源键在OFF位置机器处于关机状态。确认模式键在录像位置。将电源键拨到ON位置，机器开机红蓝灯同时亮，然后蓝灯熄灭，红灯长亮。这时机器进入录像待机模式。此时长按确认键1.5秒钟。红灯有规律的闪烁，机器开始录像工作。机器录像工作时，点按确认键1次，录像文件自动保存。机器回到待机状态。机器开始录像工作后，如没手动停止录像工作。机器会一直录像工作，并每3分钟自动保存一个AVI文件。内存卡满时，录像文件会按先后顺序覆盖最初的文件。到电池耗尽，机器会保存当前录制的文件并关机。
拍照：

开机进入录像待机状态时，此时需要拍照只要点按确认键一次，红灯闪烁一次表示拍照1张。拍照结束机器回到录像待机状态。
声控录像：
机器开机进入待机状态时，将模式键拨到声控录像位置，红灯闪烁蓝灯长亮。机器进入声控录像待机状态，这时只要环境声音达到60分呗，机器将自动开始录像工作，红蓝灯交替闪烁。录像文件每3分钟保存一段, 当内存卡满时，录像文件会按先后顺序覆盖最初的文件。3分钟后如机器没检测到环境声音，机器停止录像回到声控录像待机状态。录像时按确认键，机器将保存当前录制的文件，回到声控录像待机状态。
移动侦测录像：
机器开机进入待机状态时，将模式键拨到移动侦测录像位置，红蓝灯同时长亮。机器进入移动侦测录像待机状态，只要机器检测到移动物体，将自动开始录像工作，红灯常亮蓝灯有规律闪烁。录像文件每3分钟保存一段, 当内存卡满时，录像文件会按先后顺序覆盖最初的文件。3分钟后如机器没检测到移动物体，会停止录像回到移动侦测录像待机状态。
录像时按确认键，机器将保存当前录制的文件，回到移动侦测录像待机状态。 

充电录像：
充电器接通电源，机器通过数据线连接充电器。当机器接通电源后。点按一下确定键，机器开机并进入待机状态。这时可以和正常操作一样操作机器。机器可以实现录像、拍照、声控录像、移动侦测录像等功能。如机器接通电源开机后，在录像模式待机状态下。1分钟时间机器没有任何工作。机器指示灯将改为充电指示， 蓝灯长亮红灯闪烁表示充电, 机器充满电时红蓝灯同时长亮。
电脑摄像头功能：
机器没装内存卡的情况下，插入USB与电脑连接。就可以作为网络摄像头使用。
时间修改和设置
具体用法如下： 

创建文件名为time.txt的文本文件，按格式要求修改时间后，复制txt文件到U盘模式的根目录下。然后拔下USB线，再从新开启机器一次。RTC的时间水印就写人到机子里面，不需要时间水印也是同样操作方式。 

   1：20130808142432 Y   （有时间水印）
2：20130808142432 N  （无时间水印显示）
废弃处理：请注意环保，勿随意丢弃本产品。禁止把本产品投掷于火中，以免发生爆炸。
相关参数
	项    目
	相关参数

	视频格式
ビデオマット
	AVI

	视频编码
ビデオコーディング
	M-JPEG

	视频分辨率
解像度
	1920 * 1080

	视频帧率
ビデオフレームレート
	30fps

	拍照
写真
	1200万象素ピクセル（4030*3024）

	图片格式
画像フォーマット
	JPG

	影像比例
画像ビュー
	4:3

	PC摄像头分辨率PCカメラの解像度
	320*240

	播放软件プレーヤーソフトウェア
	操作系统自带或主流影音播放软件
システムが付属すると主流フトウェア

	支持系统対応OS
	Windows /vista；Mac os；Linux；

	工作时间仕事時間
	约100分钟約１００時間

	充电电压充電電圧
	DC-5V

	接口类型インターフェースタイプ
	Mini 8Pin USB

	存储支持ストレージのサポート
	TF カード


1.迷你外观，提供防水功能的防水外壳，可进行深度10米以下的水下拍摄；
ミニなファサード、防水ハウジング。
2.高清晰：1080P拍摄清晰的精彩视频；高解像度、1920 * 1080明確なハイライトを取ります

3.金属拉丝外观，更具运动感；带红外夜功能，没有光线也能清晰拍摄。
ブラシをかけられた金属なファサード、スポーツ感を持ち、赤外線ナイト機能により、点灯しないで、明確に撮影することができます。

4.500万高清广角镜头，可进行多角度录影；1200万ピクセル、マルチアングル撮影することができます。
Wincoming 小型カメラHD高画質 暗視撮影機能 フルハイビジョンビデオ＆カメラ1080P ライト 赤外線 暗視対応 iPhone Android対応 光センサー付きMicro SD 録画 バッテリー内蔵 1セット
